
Zápis z KSŠZ dne 1. 11. 2021 
 
 
Přítomni: Marcela Zvelebilová, Alena Ševčíková, Kateřina Tomíčková, Jana Doláková 
Nepřítomni: Michal Kohout a Jakub Petřina 
 
1) Aktuální info škola a školka  

- testování PCR v ZŠ, školka bez omezení a všichni zatím zdrávi; 

 

Mezigenerační setkání SeneCura a MŠ proběhlo, v listopadu chystáme další + ZŠ tvoření 

a vystoupení. 

 

Hezký příklad pomoci a součinnosti MŠ a ZŠ při výpadku zaměstnanců kuchyně. 

Děkujeme L. Kotalíkové za vstřícnost a vlastní iniciativu. 

 

Školská rada (8. 11.) a SRPŠ – info A. Ševčíková na příští schůzce 

 

2) Aktuálně sociálně – řešíme podporu pro rodinu KR – pomůcka, řeší EDA, jsme 

v kontaktu s jejich pracovnicí  

 

3) Veřejné fórum – info – 10 priorit, on-line hlasování do konce listopadu; poděkování za 

zajištění kulatých stolů – A. Ševčíková, K. Tomíčková a účast M. Zvelebilová 

 

4) Lékaři – zpětná vazba na paní doktorku – komunikace, řeší mč, K. Tomíčková – možnost 

aplikace neutralizační mononukleární protilátky proti viru SARS-CoV-2 

 

5) Participace – Bosá stezka (MČ) a Veselé cesty (JD) 

 

6) Taxík Maxík – zjišťuje K. Tomíčková – info na příští schůzce 

 

7) Bezpečnost a osvěta – hlášení krádeží důležitá pro zvýšení možností zajištění ze strany 

MP 

 

8) Nadcházející akce – 12/11 Husy v hale, 28/11 rozsvěcení vánočního stromečku 

 

9) Změna člena komise – z důvodu velkého pracovního zaneprázdnění odchází z komise 

Michal Kohout, moc mu děkujeme za pomoc a dosavadní práci a přejeme hodně zdraví a 

úspěchů v jeho pracovním životě a štěstí a lásky v tom osobním. V komisi ho nahradí 

Michal Blažek, tomu děkujeme za rychlé rozhodnutí a přijetí nové výzvy, protože MK 

nahradí i v komisi kulturní a sportovní. Hodně zdaru! 

 

 

Další setkání komise je naplánováno na 6. 12. v 9:00 v zasedačce úřadu. 

Děkuji všem za účast. 

 

 

 

 
 
Zapsala 10. 11. 2021                                               Jana Doláková 


